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Referat fra FAU-møte 03.06.2025 
15 FAU-representanter til stede. Møtet ble holdt i Formidlingsrommet (rom S231). 

Referatet sendes til alle i klassen til hver enkelt – bruk gjerne kontaktlærer, de kan sende ut sammen med 
ukeplan.  

 

1. Rektor Knut Erik Brændvang informerer 
• Det er for tiden eksamensdager på skolen. Alt går fint så langt. 
• Elever er i rute faglig. 
• Skolehagen er i gang. Trenger muligens bistand fra foreldre til å holde den i live.  
• Rektor melder at det kommer stadig inn ønsker på hvilken lærer foreldre ønsker til barna 

sine ved skolestart. Dette blir ikke hensyntatt. Lærer-kabalen er for stor til at man kan 
velge sin egen klasses lærer.  

• Til spørsmål om hvordan 1. trinn blir inndelt svarte rektor at klasser blir inndelt for å få stor 
spredning av adresse, kjønn, bursdag gjennom året, ha noen å ta følge med til å fra skolen 
etc.  

• Spørsmål til rektor om det er planlagt rehabilitering av skolens indre miljøer.  
300k-400k blir brukt for indre vedlikehold hvert år. 

 

2. Eventuelt 

FAU trenger fortsatt ny kasserer. Leder mener første møte i skoleåret ikke kan avsluttes uten ny 
kasserer er valgt. 

 

3. Smart-telefon fri skole 
 
artikkel i medier nylig skaper debatt. Dette blir en sak til høsten. 
 

4. Annet 
 

• En klasserepresentant tipser om å bruke spleis til å samle inn penger. Det er gratis hvis det 
totale beløpet er under 5000kr. Har blitt brukt med stort hell. 

• Kasserer minner om at hver klasse kan søke FAU om opp til 1500kr hvert skoleår til sosiale 
arrangement. 
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5. Fra arbeidsgruppene 
 
 

Trafikk og byggesaker 

• Trafikk 

• Trafikkgruppa melder om re-ruting av vei ved graving ved bygging av «Fagerblom» i krysset 
Ullevålsveien/Kirkeveien. Prøver å få til en sikker skolevei for de myke trafikanter som ferdes i 
området. 

• Utbygging av Majorstuen T-banestasjon. Slemdalsveien stenger for privatbiler uke 25, og Suhms 
gate – Apalveien blir omkjøringsvei for privatbiler. Busser vil fortsatt kunne kjøre Slemdalsveien. 
Gateparkeringer fjernes i Suhms gate og Apalveien for å sørge for to-feltsvei helt igjennom. Krysset 
Shums gate/Apalveien blir gjort om for å fasilitere bedre trafikkflyt rundt hjørnet.  

Bibliotek 

Ønske om FAU-representanter som har lyst å arrangere ting i skolens bibliotek. Ingen 
driftsmidler er satt av til biblioteket. Bibliotekar i barselpermisjon, blir ikke ersattet. All 
biblioteksdrift utøver utlån av bøker må være i regi av FAU. Kan en venneforening 
opprettes for å ha regi over biblioteket? Bilblioteken får FAU-fokus fra neste skoleår. 

 
17. mai komiteen 

• 17 mai gruppa lager et dokument med tips til neste år. Lagres i FAU sitt fellesområde. 
 

Skolehagen 

• Utsendelse fra skolehagegruppen blir sendt hvis det blir nødvendig med vanningsdugnad i 
sommer. 

NRK-utbyggingen 

• I slutten av sept, sender utbygger inn forslag på hva som er planen for NRK tomten til Plan 
og Bygg. Det følges opp av FAU og velforeningene.  

• Shums gate har allerede blitt mer trafikkert.  
• Nabolagsmøte, velforeningene i nabolaget og FAU har avholdt informøte om NRK-

utbyggingen. 
• FAU følger opp bekymring rundt anleggstrafikken som vil komme når utbyggingen starter. 

Natteravn  

• Fortsatt veldig bra oppmøte fra Marienlyst.  
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Kontaktinfo FAU 
 

• E-post: marienlystskole.fau@gmail.com  
• Telefon: 926 726 33 
• Nettside: https://marienlyst.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/ 
• Leder: Lars Schrøder (Vara 10A) 
• Nestleder: Hege Wold (7A) 
 

Møteplan 2025/26 

2025 
Uke 37 – 9/9 
Uke 43 – 21/10 
Uke 50 – 9/12 
 
2026 
Uke 4– 20/1 
Uke 12 – 17/3 
Uke 18 – 28/4 
Uke 23 – 2/6 


